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PREDLOG DELA OBMOČNE ORGANIZACIJE SKEI IDRIJA-CERKNO V LETU 

2011 

 

 

Leto 2011 je kongresno leto, kar pomeni, da bo veliko truda in dela vloženega v priprave na ta 

dogodek. Čakajo nas volitve po sindikalnih podružnicah SKEI, območju in na republiški 

ravni. Poskušali bomo dobiti ustrezne sindikalne zaupnike SKEI po podjetjih in dobre 

kandidate za predsednika in sekretarja območne organizacije SKEI Idrija. 

 

Na začetku leta nas čaka referendum o zakonu o malem delu. V proceduri pa je tudi predlog 

spremembe pokojninske reforme, katerega sindikati v takšni obliki ne podpiramo.  

 

Čaka nas sprememba zakona o delovnih razmerjih. Pri tem zagovarjamo stališče, da se 

pravice delavcev v nobenem primeru ne smejo zmanjševati. 

 

Več pozornosti bo v letu 2011 potrebno usmeriti v informiranje oziroma obveščanje članov o 

naših aktivnostih ter tudi v izobraževanje sindikalnih zaupnikov. Potrebno se bo posvetiti tudi 

pravni pomoči našim članom, ki je glede na dane razmere predraga. Moramo nadaljevati 

pogovore na državni ravni o skupni pravni pomoči našim članom. 

 

Potrebno bo tudi več vloženega truda in energije v pridobivanje novih članov, predvsem med 

mladimi. Treba bo delati tudi na večji prepoznavnosti našega dela tako med člani kot širše in 

sicer na način obveščanja vseh zainteresiranih subjektov.  

 

Treba bo končati zgodbo s podpisom kolektivne podjetniške pogodbe v podjetju Hidria 

Rotomatika. 

 

Skratka, čaka nas veliko dela v letu 2011, verjamemo pa, da ga bomo uspešno opravili. 
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